
  
 
 

Zápis 
            z 28. řádného zasedání Akademického senátu FSI VUT 

dne 26. 11. 2020 
 
 
 

Místo konání: realizováno přes MS Teams 
Čas konání: 14:00 – 15:10 
Přítomní:  
Omluveni:   
Neomluveni:  
Hosté: děkan doc. Katolický, proděkani prof. Křupka, doc. Hlinka, doc. Fuis a           

Ing. Bednář, tajemník Ing. Tesař 
Zasedání řídil: doc. Návrat 

 
 

 
Program: 
1. Volba skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 27.  řádného zasedání, plnění usnesení 
3. Informace vedení fakulty, informace z grémií 
4. Předložení Pravidel pro přijímací řízení v doktorských studijních programech na FSI VUT v             

Brně pro akademický rok 2021/2022 
5. Informace o přípravě voleb 
6. Rozhodnutí o formě voleb do AS FSI 
7. Schválení zástupců do komisí pro výběrová řízení  
8. Schválení termínu a programu příštího zasedání 
9. Různé 

 
Zasedání zahájil a řídil předseda AS FSI doc. Návrat. 
 
Představení přizvaných účastníků jednání 
 
Doc. Návrat přivítal pana děkana, proděkany prof. Křupku, doc. Hlinku, doc. Fuise a Ing. Bednáře a               
tajemníka Ing. Tesaře. 
 
 
ad 1) Volba skrutátorů 
 
Návrh skrutátorů: doc. Klimeš, Ing. Houfek 
Hlasování: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 2 
 
 
ad 2) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 27. řádného zasedání, plnění            
usnesení 
 
V zaslaném programu chyběl bod “Informace vedení fakulty, informace z grémií”, který byl doplněn              
jako bod 3. 
Usnesení: AS FSI schvaluje upravený program 28. řádného zasedání. 
Hlasování: pro: 29  proti: 0 zdržel se: 0 
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Kontrola zápisu z 27. řádného zasedání. 
Usnesení: AS FSI schvaluje zápis z 27. řádného zasedání AS FSI ze dne 12. 11. 2020. 
Hlasování: pro: 29  proti: 0 zdržel se: 0 
 
Plnění usnesení:  
Na minulém zasedání byl schválen Dodatek č. 1 VŘ AS FSI, který byl následně předán předsedovi AS                 
VUT, 13. 11. byl zveřejněn na webu VUT a dne 24. 11. byl schválen AS VUT.  
 
 
ad 3) Informace vedení fakulty, informace z grémií 
 
Děkan: 
- ČR se nachází ve 4. stupni rizika. To znamená, že studenti posledních ročníků mohou do               

laboratoří po skupinách 20 lidí a studenti DS mohou docházet na individuální výuku. Na poradě               
ředitelů bylo dohodnuto, že celý zimní semestr na FSI proběhne online formou, v případě potřeby               
bude umožněn vstup studentům závěrečných ročníků do laboratoří. 

- Připravuje se Den otevřených dveří, který proběhne virtuálně dne 4. 12. 
 
RNDr. Popela: 
- Informace z jednání předsednictva RVŠ byly senátorům zaslány mailem. RNDr. Popela           

upozornil, že v současné době je projednávána tzv. “velká” novela VŠ zákona, pokud budou mít               
senátoři nějaké připomínky, můžou se obrátit buď na něj nebo na doc. Roupce. 

- Z úrovně AS VUT: proběhla diskuze mezi nově zvolenými zástupci CEITECu a předsedou AS              
VUT o platnosti zák. 188 a o prodloužení funkčního období stávajícího senátu. Proběhne jednání              
EK AS VUT zejména k pravidlům rozpočtu. 

Doc. Roupec: 
- LK RVŠ novelu VŠ zákona již projednávala a vznesla k ní řadu připomínek, mnohé z nich                

akceptovány nebyly. Novelu nyní projednává Poslanecká sněmovna, RVŠ má v plánu vznést            
pozměňovací návrhy.  

- LK se dále zabývala novelou autorského zákona. 
Ing. Konečná: 
- Proběhly akce k uctění památky Jana Palacha. 
- Proběhla akce Daruj krev s VUT, do které se zapojila řada studentů z FSI. 
- SK AS VUT zvolila svého zástupce do dozorčí rady KaM. 
- Proběhla volba delegáta a jeho zástupce do SK RVŠ (byl zvolen delegát, jeho náhradník zvolen               

nebyl, bude řešeno na dalším zasedání AS VUT). 
Prof. Štětina: 
- Na zasedání AS VUT vznesl prof. Štětina připomínku, že dosud nebyly na úrovni VUT senátorům               

zpřístupněny výsledky ankety (na FSI již realizováno bylo). 
 
Doc. Vašík se otázal, zda budou analýzy RNDr. Popely k dispozici ostatním senátorům, RNDr. Popela               
odpověděl, že po úterním zasedání EK AS VUT budou informace postoupeny akademické obci. 
 
 
ad 4) Předložení Pravidel pro přijímací řízení v doktorských studijních programech na            
FSI VUT v Brně pro akademický rok 2021/2022 
  
Prof. Křupka uvedl, že směrnice nedoznala oproti minulým letů žádné výrazné změny, došlo k              
aktualizaci dat, nově je vypsáno výběrové řízení do nově akreditovaných studijních programů. 
 
Předloženým materiálem se bude zabývat studijní komise a komise pro vědu a výzkum. 
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ad 5) Informace o přípravě voleb 
 

Volební komise projednala postup pro opětovné podávání návrhů kandidátů a žádostí o přesuny v              
seznamech voličů v rámci FSI. Pro volby do AS VUT zůstávají již podané návrhy kandidátů i žádosti o                  
přesun v seznamech voličů v platnosti, volební komise umožní podat případné další návrhy na              
kandidáty do AS VUT. 
Doc. Vašík informoval senátory, že na vedení CVISu byly vzneseny požadavky FSI na zabezpečení              
průběhu elektronických voleb. Tyto požadavky nebyly akceptovány. Požadavek dvoustupňové         
kontroly byl zamítnut s odůvodněním, že pokud má někdo obavy ze zneužití hesla, může si ho před                 
volbou změnit. Ostatní požadavky byly zamítnuty s odůvodněním, že technické podmínky voleb by pro              
všechny fakulty a součásti měly být stejné a IS nemůže být zodpovědný za žádnou funkci během                
voleb, nelze tedy připustit žádnou automatizovanou kontrolu správnosti.  
Podrobné informace jsou již k dispozici na webovských stránkách voleb. 

 
 

ad 6) Rozhodnutí o formě voleb do AS FSI 
 
Usnesení: AS FSI se usnáší, že volby do AS FSI plánované na 15. a 16. prosince 2020 se ve                   
volebních obvodech FSI budou konat elektronickou distanční formou. 
Hlasování: pro: 32  proti: 0 zdržel se: 1 
 
Usnesení: AS FSI se dle čl. 28 Volebního řádu Akademického senátu FSI VUT rozhodl, že volby do                 
AS FSI vyhlášené na zasedání dne 12. 11. 2020 se budou konat elektronickou formou. Čl. 10                
Organizačních pokynů pro přípravu a průběh voleb se nepoužije, o detailním průběhu voleb budou              
voliči v souladu s VŘ informováni na webovských stránkách k volbám. Přípravu a zveřejnění zajistí               
volební komise. 
Hlasování: pro: 30  proti: 0 zdržel se: 1 
 
 
ad 7) Schválení zástupců do komisí pro výběrová řízení  
 
Na FSI proběhnou následující výběrová řízení: 
EÚ - 1x senior researcher 
zástupce: doc. Vašík, náhradník: prof. Štětina 
Hlasování: pro: 29 proti: 0 zdržel se: 1 
EÚ - 2x pedagogicko-výzkumný pracovník 
zástupce: Ing. Ramík, náhradník: prof. Štětina 
Hlasování: pro: 29 proti: 0 zdržel se: 1 
ÚVSSR - odborný asistent 
zástupce: doc. Vašík, náhradník: doc. Žák 
Hlasování: pro: 29 proti: 0 zdržel se: 1 
ÚFI - VaV pracovník (projekt MEMOV) 
zástupce: Mgr. Hoderová, náhradník: prof. Maca 
Hlasování: pro: 30 proti: 0 zdržel se: 0 
ÚADI - VaV pracovník (projekt MEMOV) 
zástupce: doc. Blecha, náhradník: Ing. Houfek 
Hlasování: pro: 27 proti: 0 zdržel se: 3 
ÚPI - VaV pracovník (projekt MEMOV) 
zástupce: doc. Blecha, náhradník: Ing. Houfek 
Hlasování: pro: 28 proti: 0 zdržel se: 2 
ÚMTMB - VaV pracovník (projekt MEMOV) 
zástupce: Ing. Ramík, náhradník: RNDr. Popela 
Hlasování: pro: 30 proti: 0 zdržel se: 0 
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ad 8) Schválení termínu a programu příštího zasedání 
 
Návrh termínu 29. řádného zasedání je čtvrtek 28. 1. 2021. 
Program: 
- Pravidla pro přijímací řízení do DSP 
- Předložení Zprávy o hodnocení výuky 
- Předložení Pravidel rozdělení finančních prostředků 

Hlasování: pro: 32 proti: 0 zdržel se: 0 
 
 
ad 9) Různé 
 
Na dotaz Ing. Ramík ohledně Organizačních pokynů k volbám odpověděl doc. Návrat, že Organizační              
pokyny vydané dne 12. 11. zůstávají v platnosti, způsob voleb je ošetřen přijatým usnesením v b. 6.                 
Doc. Roupec doplnil, že nejpozději 3 dny před konáním voleb musí být na stejném místě, jako jsou                 
vyvěšeny Organizační pokyny, umístěny detailní informace o způsobu a průběhu voleb.  
Doc. Roupec dále vyslovil poděkování Mgr. Rudé za její podíl na přípravě Dodatku č. 1 k VŘ FSI. 
Prof. Štětina upozornil, že finanční komise je připravena jednat s panem tajemníkem o pravidlech              
rozpočtu. 
 
 
 
 
 
Poté bylo zasedání ukončeno. 
 
 
 
 
 
 
 
Verifikoval:   
předseda AS FSI          předsedkyně SK AS FSI  
doc. Ing. Tomáš Návrat, Ph.D.         Ing. Petra Kosová   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
zapsala: Brigita Rohovská 
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